
MMGV A HÖKről

19. Szerinted miben kellene változtatni a
Hallgatói Önkormányzat munkáján?
Én elégedett voltam ebben a félévben, úgyhogy nem változtatnék.

Lehetne interaktívabb.

Kevésbé "hivatali"vá tenni. Ráérünk majd akkor elviselni a legkevésbé sem felhasználóbarát
hivatalokat akkor elviselni, amikor muszáj lesz, nem kell, hogy a HÖK is ilyen legyen.

Picivel több információ a hallgatóknak emailen keresztül.

Nincs túl sok belátásom a rendszerbe, de amiket hallottam szimpatikus, és rendszeresen kapok
tájékoztató emaileket is. :)

Jó ez így :)

nem látok át a rendszerükön, hogy ilyen információval szolgálhassak.

"Nem nyilatkozom. Hadd mondja el Petőfi Sándor:



 Ha majd a bőség kosarából
Mindenki egyaránt vehet,
Ha majd a jognak asztalánál
Mind egyaránt foglal helyet,
Ha majd a szellem napvilága
Ragyog minden ház ablakán:
Akkor mondhatjuk, hogy megálljunk,
Mert itt van már a Kánaán!

És addig? addig nincs megnyugvás,
Addig folyvást küszködni kell. –
Talán az élet, munkáinkért,
Nem fog fizetni semmivel,
De a halál majd szemeinket
Szelíd, lágy csókkal zárja be,
S virágkötéllel, selyempárnán
Bocsát le a föld mélyibe."

Több ágyat az egyetemre és több jacuzzit Bódvarákóra!

Több eseményt, valamint intézkedést kéne közölni a hallgatók felé, hogy teljesebb képet kapjanak a
Hallgatói Önkormányzat tevékenységéről.

Őszintébb, és nyíltabb képviselők kellenének, akik nem csak végig ülik az üléseket, hanem fel is
mernek szólalni!

Huhúúú... :D

Szerinted értek én az ilyenekhez???

Csak így tovább! :)

áruljanak olcsón sört(lehetőleg amit a mentorok készítettek)

Kevés a program azoknak a tanulóknak akik sportrajongók illetve több olyan foglalkozást kellene
csinálni ahol feltudják zárkóztatni azokat a diákokat akik mondjuk nem egy erősebb iskolából jöttek
és ezért hátrányban vannaka  többiekkel szemben és hátrányuk is születhet belőle.

Nem tudom, nem volt semmilyen kapcsolatom velük.

Remélem voltak Hallgatói Fórumon. Ha igen, csak így tovább, ha nem, akkor meg ejnyebejnye,
tessék minket jobban képviselni.  (ezt annak fényében is kérem, hogy minden megmozduláson jelen
voltam)"

Így jó ahogy van. :)



Legfőképpen a kommunikációt tartanám még fejlesztésre szorulónak, ugyanis nehéz igazán
elégedettnek lenni valamivel (sőt úgy általában véleménnyel lenni róla), aminek a "létezéséről" se tud
túl sokat az ember. Ez persze most csúsztatás és túlzás, de a HÖK mint szervezet munkája szerintem
alulreprezentált a közbeszédben, hacsak a bulik szervezését és lebonyolítását nem számítjuk, de mint
írtam, sajnos nekem ez most javarészt kimaradt.

Nem tudom.

Amikor néha bementem kérdezni, minidig készségesen segítettek, így csak erről tudok véleményt
alkotni, de ebben nagyon jól teljesített! Utólag, és előre is köszönöm munkáját! Nem tudom, ide
tartozike, de a FÓKÁt lehetne úgy alakítani, hogy ne csak csoportoknak tartsanak felkészítést,
mert így az egyéni problémák eléggé elvesznek. Viszont nagy köszönet a Maszatnak!

Hát én nem nagyon tapasztaltam hogy hozzám eljutna minden információ... Valahogy lehetne kicsit
közvetlenebb az egész.

Az egész szervezet nagyon belterjes, nem vonz be tagokat. A szervezeti rend redundáns, az alá és
fölérendeltségi viszonyok össze vissza keverednek, ezért hatékony utasításlánc nem alakul ki. A
egyes szervezeti részek nem segítik kellően egymás munkáját, ahogyan az egyes tagok sem, mindenki
a másikban keres hibát. Tisztelet természetesen a kivételeknek, szerencsére páran vannak! Továbbá
nem értem, hogyan egyeztethető össze a tisztségviselők fix ösztöndíja/keresete a jutker rendszerrel
(vagyvagy). Mindezek ellenére a mentorrendszer kifogástalan, és a SZACSok is hellyelközzel jól
ellátják a feladataikat, de a hatékonyság az átláthatóbb és támogatóbb szervezeti háttérrel sokkal
nagyobb lenne.

"Szerintem (mint ahogy az elmúlt hónap is mutatta) kiállnak a hallgatók jogaiért, és maximálisan
próbálnak minket képviselni. Nyilván nem minden hallgató igényét tudják kiharcolni, de a közös
érdekeinkért kiállnak. Jók az általuk szervezett események, mindig színvonalas, az árak pedig teljes
mértékben hallgató barátak.

Szerintem jól működik a jelenlegi Hallgatói Önkormányzat!"

sajnos ehhez nincs ötletem

Jobban fel kellene kelteni a tanulók érdeklődését, hiszen többen, hatékonyabban lehetne
tevékenykedni.

"Hiányolom a szakok munkáját, értem ezt úgy, hogy hiányolom a happeningeket, ahol a hallgatókkal
együtt a hökösök valami érdekeset alkotnak az egyetemen hétköznap. Gondolok itt az én esetemben
zöld kezdeményezésekre. Sokan nem tudják, hogy miről szól a szakunk, mi a szakma célja. A
komposztáló hordót az egyetem területén nagyon jó dolognak tartom, de nem kapott semmilyen
beharangozást, illetve az eseményt nem követte semmi hasonló kezdeményezés, mondhatni kiment a
köztudatból. Ugyanezt gondolom a szelektív hulladékgyűjtésről is. Több diákot lehetne megmozgatni
agyilag és tettekre bírni. Mivel már egy egyetemen végeztem, úgy gondolom, hogy ebben az esetben
viszont van már összehasonlítási alapom, főleg mert ezelőtt 3 évig én is hökös voltam. Rengeteg
hétköznapi programot szerveztünk, ami nem csak a bulikra korlátozódott. Művészeti egyetemre



jártam, így rengeteg kreatív emberrel voltunk körülvéve, de azt látom, hogy ez a tulajdonság itt sem
hiányzik a diákokból, csak éppen nincs beindítva a folyamat. Mi tartottunk állatsimogatós napot, ahol
mindenki lenyugodott,  beszélgetett, ez főleg vizsgaidőszakban volt áldásos. :) (hozattunk nyuszit,
siklót, kutyát, kinek amilyen állat volt) Volt spontán teaház, vagy közös falfestés, faültetés, vagy
éppen elrejtettünk csokikat, söröket a suli udvaron húsvét tájékán. Kicsit a karácsonyi hangulatot is
hiányoltam, hiába volt egy ronda karácsonyfa az aulában. Nem azt mondom, hogy ez a hozzáállás az
elvárt, ez most csak egy javaslat volt részemről. Hangsúlyozom teljesen elégedett vagyok a
HÖKkel, de ha már kérdeztétek, akkor válaszolok. :)
Egykét mondatban összefoglalva; amit hiányolok, az az hogy itt van ez a rengeteg érdekes szak a
TTKán, hiszem, hogy kíváncsiak lennénk egymás munkásságára. Szívesen látnék vagy éppen
vennék részt fizikai, biológiai, kémiai vagy bármilyen természettudományi kísérletben. Mindenki
szereti az érdekességet, arról nem beszélve, hogy a látókörünket is növelhetjük.
További jó munkát kívánok Nektek és köszönöm, hogy készítettek kérdőívet a Gólyák számára.
Varga Dalma"

Olyan programokat kellene szervezni, amik nyíltabbak, és a diákok betekintést nyerhetnek a HÖK
munkájába.

sör

Erre nem tudok válaszolni.

közvetlenebbnek kéne lennie az egész höknek

nem tudom, hogy kénee egyáltalán változtatni.

Nem kellene HÖK, sem semmi ilyen demokratikus szervezet, éljen az ANARCHIA!

Nem igazán látok bele a HÖK tevékenységeibe. Amennyit látok, az alapján jónak ítélem meg.

Nem igazán tudnék mondani ilyen dolgot.

Eddig mindennel elégedett voltam, ugyanakkor még csak fél éve járok ide, úgyh  se a rendszert nem
nagyon látom át, se a hibáit nem vettem még észre...már amennyiben van:)

Mivel nem követem az eseményeket (ez teljes mértékben az én hibám), emiatt megítélni sem tudom a
kérdést.

Igazából, csak annyit tudok, hogy a HÖKnél lehet netezni, ha vészhelyzet van, meg, hogy árulnak
buli jegyet és üzengetnek Orbánnak. Nem kerültem vele szinte semmilyen kapcsolatba, ami nem
tudom, hogy jó vagy rossz. Úgyhogy nekem így is tökéletes.

Sokkal összeszedettebbnek kellene lennie, jobban kellene motiválni a diákokat. Sokkal
emberbarátibbnak kellene lennie, azon felül pedig nem csak arról szeretnénk  beszélhetek több
diáktársam nevében is  hallani, hogy egyes HÖKtagok milyen visszaéléseket követtek el az elmúlt
időszakban. Ilyen formában a HÖK csak "bábstáb", akik a szavak emberei, ahelyett, hogy ezt



tettekkel is bizonyítanák. Úgyhogy csak hajrá, én drukkolok!

Nem érdekel különösebben

Picikét lehetnének jobban szervezettek az előadások, arra gondolok, hogy sokszor elhangzott egy
előadás keretein belül ugyanaz az információ, több szájból és szerintem ez volt az oka a program
alatti népvándorlásnak. Egyébként nem találok benne kivetni valót, nekem tetszettek a programok és
végül is azzal, hogy sokszor elmondtok mindent, legalább megjegyezzük :)

Hát, nem nagyon tájékozódtam, hogy pontosan miben áll a munkájuk......

Az információk nem jutnak el szerintem mindenkihez, vagy nem elég gyorsan, ezen lehetne kicsit
javítani talán.

"Az ügyintézés terén, mivel nem éppen kedvező formában folynak ott az események. Nekem
legalábbis így elsősként voltak meglepő élményeim abban a vonzáskörzetben. Egyébként meg
minden tetszett, rengeteg szép élményemet ( bulik ) a HÖKnek köszönhetem."

Fel kéne lépni az olyan szerveződések ellen mint pl a HaHa

Nem igazán  tudom miket csinál a hallgatói önkormányzat, de panaszt nem tudok mondani...

A tájékoztatást fel lehetne dobni. Gólyatáborban nagyon sok mindenről nagyon sokat hallottunk de
konkrétan hogy a HÖK mit csinál, hogyan lehet bekerülni, ez miért jó vagy miért nem ilyenek nem
nagyon hangzottak el. Ellenben a mafihe már a könyökünkön jött ki...

Ne politizáljanak!!

Nem tudom megítélni a kérdést.

"Semmiben. Szeretjük, úgy ahogy van. ~ Bridget Jones ;)
(és akkor ebből kiderült hogy csaj vagyok... :D)"

Meg vagyok vele elégedve. Viszont bár abban nem vagyok biztos, hogy ez a hallgatói önkormányzat
hatásköre, de eléggé zavaró, hogy nincs rendes gólyatáboros karszalag. A legtöbb ember az ilyet
szereti eltenni, és jó lenne ha nem budaörsi napok szerepelne rajta....

Nem tudom.

Szerintem az, hogy nem igazán vettem észre, hogy mit dolgozik a HÖK, egy jó jel, nem volt
probléma a tanulmányi ügyeimmel, és minden rendben megy, anélkül, hogy ezt észrevennénk.

Semmiben

Fogalmam sincs... : ( Sajnos nem nagyon látom miben kéne megnyilvánulnia a munkájuknak.



Több információ szolgáltatás a vizsgarendszerről, index kezelésről...stb.

:)

Lehetne szervezni egy külön előadást a gólyáknak egyik délután, ahol is bemutatják a HÖK
munkáját, tagjait, lehetőségeit. Tudom, hogy több előadáson (pl. év eleji tájékoztatón) van erről szó,
de szerintem lehetne egy kimondottan ezzel foglalkozó előadást tartani, ahol részletesen ismertetik a
témával kapcsolatos dolgokat.

Össze kéne hozniuk egy honlapot, ahova felkerülnek az eddig anyagok, zhk, vizsgák stb,
tematikusan, tantárgyanként.

Sajna nem igazán tudom, hogy pontosan ők mit is csinálnak még...

nem látok bele

Semmiben.

Úgy jó ahogy van!


